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Vragen van het lid Schouw (D66) aan de minister voor Wonen en Rijksdienst 
over de extra ambtenaren door herintredende overheidsdiensten (ingezonden 
29 mei 2013). 

Vraag 1
Herinnert u zich de volgende afspraak in het regeerakkoord: «Met de 
organisaties van werknemers bespreken we het openstellen van de laagste 
ambtelijke loonschalen, zodat medewerkers in facilitaire functies eventueel in 
dienst genomen kunnen worden»? 

Vraag 2
Hoe verklaart u dat de overheid activiteiten, die zijn afgestoten, toch weer zelf 
te hand neemt? Op basis van welke berekeningen blijkt dat deze maatregel 
kosteneffectief is? 

Vraag 3
Kunt u inzicht geven in de diensten die deze afspraak betreft? 

Vraag 4
Om hoeveel mensen gaat het? Hoeveel van deze mensen komen in vaste 
dienst? 

Vraag 5
Op welke termijn geeft u uitvoering aan deze afspraak? Wat zijn de financiële 
gevolgen hiervan? 

Vraag 6
Kunt u toelichten waarom dit nodig is? Welk maatschappelijk belang wordt 
hiermee gediend? 

Vraag 7
Op welke manier en op welke termijn wordt «aandacht gegeven aan het 
vergroten van het aantal functies in de laagste loonschalen»? 

Vraag 8
Gaat u hier speciale cao-afspraken over maken en nieuwe regels voor 
introduceren? 
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Vraag 9
Hoe verhoudt deze maatregel zich tot een kleinere, effectievere en efficiëntere 
overheid? 

Vraag 10
Wat zijn de effecten van deze afspraak voor andere werkplaatsen?
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